

The Management Office of The Belcher's Management Office, Tower 1, Podium, The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong. Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

檔案編號: BEL/CH/2021/02/016N

日期: 2021年2月18日

致: 寶翠園各業戶

由: 寶翠會

實翠會部份會所設施重開之訂場安排

實翠會部份會所設施將於 2021 年 2 月 19 日(星期五)起重新開放,住戶可按下列時間預訂設施:

| 使用場地日期 | 開始預訂 日期及時間 | 預訂場地方法 | 備註 |
|---------------------------|--------------------------|---|--|
| 19/2 (星期五)- 23/2 (星期二) | 19/2 (星期五) 早上 7 時 | 親臨 會所接待處預訂並付款 | 親臨會所接待處預訂場地,必須於L10之會所入口處之門外排隊。 (住戶應盡量保持至少1.5米之社交距離) |
| 24/2 (星期三)- 25/2 (星期四) | 18/2 (星期四) 晚上 10 時 | 網上預訂系統 | |
| 26/2 (星期五) 或以後 | 由 19/2 (星期五) 凌晨 12 點起 | 網上預訂系統於實翠會開放時間內,致電或親臨會所接待處預訂 | |

為確保各住戶可在公平情況下享用會所設施,每位住戶同時間最多只可預訂兩小時設施。如需要預訂更多不同設施或時間,則需要重新排隊輪侯。

如有任何查詢,歡迎致電 2542 7228 與會所職員聯絡。

不便之處,敬請原諒。



此通告將於2021年2月27日除下



The Management Office of The Belcher's Management Office, Tower 1, Podium, The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong. Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref.: BEL/CH/2021/02/016N

Date: 18 February 2021

To

: All Residents of The Belcher's

From

: The Belcher's Club

Reservation Arrangement of Partial Clubhouse Facilities Re-opening (The Belcher's Club)

Please be informed that partial clubhouse facilities of The Belcher's Club will be re-opened from 19 February 2021 (Friday). Residents can make reservation according to the table as shown below:

| Date of Use | Commencement Date & Time of Reservation | Reservation Methods | Remarks |
|----------------------------|--|--|---|
| 19/2 (Fri) – 23/2 (Tue) | 19/2 (Fri) 7:00 a.m. | Reserve and pay in person at the Clubhouse Reception | For in person reservation, please queue up at the outside of clubhouse entrance at L10. (Please keep social distance, at least 1.5 m apart from others) |
| 24/2 (Wed) – 25/2 (Thu) | 18/2 (Thu) 10:00 p.m. | Online Facility Reservation System | |
| 26/2 (Fri) or after | Start from 19/2 (Fri), 12:00 mid-night | Online Facility Reservation System Reservation by phone or in person at the Clubhouse Reception during opening hour of The Belcher's Club | |

To ensure that residents can enjoy the Clubhouse facilities under fair conditions, <u>each resident can book a</u> <u>maximum of two hours' facilities at the same time</u>. If you need to book extra facilities, please line up again.

Should you have any enquiries, please contact our Clubhouse staff at 2542 7228.

We apologize for any inconvenience that may have caused.



